
Results of Applications Made by WHITE Application Forms or HK eIPO White Form 
The followings are the identification document numbers (where supplied) of wholly or partially successful applicants 
using WHITE Application Forms or HK eIPO White Form and the number of Hong Kong Offer Shares conditionally 
allotted to them. Applicants who have not provided their identification document numbers are not shown. 
以白色申請表格或網上白表提出申請的配發結果 

以下為使用白色申請表格或網上白表提出申請而全部或部份獲接納的申請人的身份證明文件號碼(如有提供)及彼等獲有

條件配發的香港發售股份數目。如申請人未有提供身份證明文件號碼，其結果將不會顯示。 
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Identification document number(s) / Beneficiary 
Owner Identification Code(s) (Note)  
身份證明文件號碼 / 實益擁有人識別碼 (附註) 

No. of 
Shares 
allotted   
獲配發股

份數目 

D2615011  200 
D5254192  200 

E245455A  200 
E8953957  200 
E9334746  200 
E9616997  200 
G1986588  200 
G5568659  200 
K5239338  200 
K7031440  200 
P0939122  200 
R1938907  200 
Z2627087  200 
Z4440219  200 
Z9042165  200 
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